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‘AVANTIUM KRIJGT EEN 
GROTER STUK VAN DE 
TAART OMDAT HET DE 
TECHNOLOGIE HEEFT 
ONTWIKKELD EN HET 

RISICO HEEFT GENOMEN’

 5BASF is veel groter en kapitaal-
krachtiger. Is er een gevaar dat 
zij de bovenliggende partij 
worden in deze samenwerking?

“David en Goliath zijn hier aan het 
samenwerken dus dat is inderdaad 
een reëel punt van zorg. We hebben 
wel goed gekeken wat de verschil-
lende scenario’s zijn die zich 
kunnen afspelen en hoe we zorgen 
dat de belangen van Avantium 
altijd goed beschermd worden en 
we niet in de tang genomen 
kunnen worden. Er zijn bijvoor-
beeld verschillende afspraken over 
wat er gebeurt als Synvina meer 
kapitaal nodig zou hebben dan 
verwacht.”

6 De definitieve beslissing over de 
fabriek in Antwerpen valt pas 
eind volgend jaar. Was u niet wat 
vroeg met de beursgang? 

“Een deel van de opbrengst wordt 
nu al gebruikt voor het ontwerp 
van de fabriek. We hebben 
daarnaast een portefeuille met 
nieuwe technologieën. Voor de 
eerste twee gaan we binnenkort 
proeffabrieken bouwen en daar 
gebruiken we ook een deel voor. 
Maar een groot deel van het geld 
blijft inderdaad tot eind volgend 
jaar op een bankrekening staan. 
We hadden kunnen wachten tot 
het echt nodig was, maar af en toe 
moet je dit soort dingen doen als de 
markt er klaar voor is. Natuurlijk 
zijn er dan mensen die zeggen dat 
we volgend jaar maar terug moeten 
komen. Dat is prima, er waren er 
genoeg die er wel begrip voor 
hadden.”

7 U heeft nog negen technologieën 
voor bioplastic in ontwikkeling. 
Is dat niet wat veel?
“Als we voor negen 

projecten tegelijk proefprojecten 
zouden moeten doen, zou dat 
inderdaad enorme investeringen 
en mankracht vragen. Maar zes 
daarvan zitten nog in een heel 
vroege fase. Daarvan kunnen er 
morgen ook zo twee afvallen. Voor 
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